

南臺學報社會科學類

Journal of Southern Taiwan University of Science and Technology:
Social Science Edition

第 6 卷第 2 期

中華民國 110 年 12 月

Vol.6, Issue 2

Dec., 2021

目 錄 CONTENTS

公司治理與套利者需求對企業選擇可轉債和現金增資之影響	魏慧珊	1
The Impact of Corporate Governance and Arbitrageur's Demand on Firms' Choice of Convertible Bonds and Seasoned Equity Offerings		
從菜單設計探討決策行為	梁直青、陳士傑、 陳玠云、郭宇蓁、 陳思穎、陳韋慈	18
Purchase Decision Affected by Option Framing and Sample Picture in the Promotion Area of a Breakfast Menu		
2021 疫情下的緊急遠距教育—以南臺科技大學機械系為例	許藝菊	34
Emergency Remote Education in Higher Education in the 2021 COVID-19 Pandemic Process: A Case of Department of Mechanical Engineering at Southern Taiwan University of Science and Technology		
台灣觀光旅館內場師徒功能對工作壓力及離職傾向之影響—以工作價值觀為中介變項	鄭淑勻、施慧雯、 余佩珊	62
Impact of Mentoring on Kitchen Staff Work Stress and Turnover Intention Using Work Values as a Mediator		
誰是超額教師？超額教師產生過程之微觀政治研究	陳奕帆	78
Who are the Surplus Teachers? A Micro-political Study on the Operating Process of Selecting the Surplus Teachers		